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ROP.0002.13.2024

PROJEKT 

PROTOKÓŁ NR X/24
X SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2024-2029
Z DNIA 19 GRUDNIA 2024 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-
087 Zielonki).  Sesji  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Zielonki  Tadeusz  Łysek,  protokół
sporządziła inspektor Beata Przybycień. W obradach uczestniczyli: wg list obecności (listy obecności
są załącznikami do niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2024 r. o godz. 9:00, a za-
kończono o godz. 12:17 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

1. Otwarcie X sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący T. Łysek powitał wszystkich przybyłych na obrady sesji, następnie stwierdził kworum
i prawomocność do podejmowania uchwał i otworzył X sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2024-2029.
Następnie poinformował, że po zakończeniu sesji radni towarzyszyć będą w ostatniej drodze byłemu
radnemu Gminy Zielonki śp. Zdzisławowi Banasiowi, związanemu społecznie i zawodowo z miejsco-
wością Bibice i poprosił o uczczenie minutą ciszy pamięć zmarłego.

2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący T. Łysek odczytał proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie X sesji Rady Gminy Zielonki.

2. Ustalenie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu IX sesji zwyczajnej.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

2) Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2025 rok;

3) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok;

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

5)  zmiany  uchwały  Nr  VI/31/2024 Rady  Gminy  Zielonki  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z  Woje-
wódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie;

6) zmieniająca Uchwałę Nr LVIII/3/2024 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w latach 2024-
2025 r.;

7)  zmieniająca uchwałę nr XXXIV/99/2021 Rady Gminy Zielonki w sprawie wyboru metody ustalenia
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty;

8)  zmieniająca uchwałę  nr  XXXIV/100/2021 Rady Gminy Zielonki  w sprawie  ustalenia  ryczałtowej
stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości,  na której znajduje się
domek letniskowy lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe;

9)  zmieniająca uchwałę  nr  LX/31/2024 Rady Gminy Zielonki  w sprawie  określenia  szczegółowych
warunków przyznawania usług opiekuńczych,  usług sąsiedzkich i  specjalistycznych usług opiekuń-
czych (z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi),
zasad ponoszenia odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowi-
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tego zwolnienia od opłat za te usługi i trybu pobierania tych opłat, a także ustalenia wymiaru, zakresu
oraz sposobu rozliczania i wykonywania usług sąsiedzkich;

10) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zielonki na 2025 rok;

11) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zielonki na 2025 rok.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

8. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący T. Łysek zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec ich braku zarządził gło-
sowanie.

Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-
Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Porządek obrad został przyjęty.

Przewodniczący T. Łysek poinformował, że na sali obrad znajdują się harcerze ze Szczepu Zielonego,
którzy  przyjechali  ze  światełkiem  z  Betlejem  i  złożyli  życzenia  zebranym  w  imieniu  wszystkich
instruktorów, harcerzy i zuchów z I Szczepu Zielonego im. T. Kościuszki działającego na terenie gminy
Zielonki. 

Ad 3. Przyjęcie protokołu IX sesji zwyczajnej.

Przewodniczący T. Łysek zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu IX sesji, wobec ich braku, za-
rządził głosowanie nad przyjęciem projektu protokołu.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu IX sesji zwyczajnej.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-
Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
P  rotokół IX sesji został przyjęty i otrzymał numer IX-24.  

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.

W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okre-
su międzysesyjnego.

1. Przewodniczący Komisji Budżetowej K. Olawski - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 18.12.

2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 11.12.

3. Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych T. Kostecki – sprawozdanie z po-
siedzenia w dn. 9.12.

4.  Przewodniczący  Komisji  Ochrony  Środowiska,  Niskiej  Emisji  i  Odpadów  K.  Krzyworzeka –
sprawozdanie z posiedzeń w dn. 3.12, 16.12.
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5. Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej M. Romańska-Zagórska - sprawozdanie z  po-
siedzeń w dn. 5.12, 16.12.

6. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzeń w dn. 6.12,
13.12.

7. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z  posiedzenia w dn. 10.12.

8. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji D. Dragosz - sprawozdanie z posiedzenia w dn.
9.12.

Protokoły  z  posiedzeń komisji  dostępne są na stronie  internetowej  Biuletynu Informacji  Publicznej
Urzędu Gminy Zielonki.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 gło-  
sów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu
i  Spraw  Regulaminowych  -  4  głosy  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”,
jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów - 5 głosów „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty
i Polityki Społecznej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,  jednogłośnie
pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących
się”.

Wójt M. Golanko omówił projekt uchwały w połączeniu z prezentacją budżetu na 2025 rok.  Skarbnik
A.  Adamczuk uzupełniła  komentarz  do projektu  uchwały  oraz omówiła  treść autopoprawki. Radna
R. Toft zapytała o lokalizację odbudowywanych mostów w Bibicach, na które gmina otrzymuje 2 mln zł
dofinansowania z budżetu państwa i  czy są to mosty zniszczone przez powódź.  Wójt  M. Golanko
potwierdził i dodał, że w miejscu gdzie był zerwany stary most i przepust, budowane są nowe mosty na
Bibiczance w tym samym miejscu z dojazdem do drogi powiatowej jadąc ulicą Tadeusza Kościuszki
w stronę centrum Bibic po lewej stronie. Dodał, że w okresie marzec – maj 2025 r. przewiduje, że
mosty zostaną oddane.  Radna R.  Toft zapytała o opracowanie dokumentacji  projektowej  obiektów
parkingowych oraz ciągów pieszo-rowerowych tj.  „Rozwój zrównoważonej mobilności w gminie Zie-
lonki”, na jakim etapie jest koncepcja sieci ciągów pieszo-rowerowych, gdzie można się z nią zapoznać
i  czy  ewentualnie  można  zgłaszać  jeszcze  jakieś  pomysły  i  skonsultować  istniejącą  sieć.  Wójt
M. Golanko powiedział, że w ramach ubiegania się o dofinansowanie na realizację park&ride, gmina
ma możliwość przeznaczyć określony procent na realizację zaprojektowania i  wybudowania ścieżki
rowerowej.  Gmina  złożyła  wniosek  o  dofinansowanie  i  budowana  będzie  taka  ścieżka  rowerowa.
Planowana jest sieć park&ride'ów w kilku lokalizacjach na terenie gminy. Projektowany jest wzdłuż
drogi  krajowej  siódemki  ciąg  pieszo-rowerowy od ul.  29  listopada w Krakowie  do granic  z  gminą
Michałowice. Procent jest pochodną od kwoty, która zostanie wydana na wybudowanie park&ride'ów -
to jest główne zadanie. Dodał, że temat był już poruszany na Komisji Infrastruktury Liniowej i że może
przedstawić aktualny stan realizacji  i  zakres planowanych park&ride'ów. Ścieżka rowerowa wzdłuż
drogi krajowej jest zasadna, by próbować dowiązać się do arterii krakowskiej przy przebudowanym
wylocie  na Warszawę,  by system był  spójny.  Dodał,  że czynione są starania,  by  w terenie  gdzie
rozwijana  jest  kolej  i  nowe  przystanki,  powstały  miejsca  park&ride  i  liczy  na  większy  park&ride
w Owczarach, gdy uda się gminie pozyskać grunt od Powiatu Krakowskiego. Radna R. Toft przyznała,
że  trasa  wzdłuż  siódemki  jest  bardzo  potrzebna  i  z  zadowoleniem to  przyjmuje,  z  jej  obserwacji
park&ride się sprawdził przez okres 3 miesięcy na Pachońskiego i na Krowodrzy Górka. Aktualnie, jeśli
się  nie  przyjedzie  przed  godz.  6:30,  to  niestety  miejsca  już  nie  ma.  Stąd  szkoda  byłoby,  gdyby
mieszkańcy  nie  mogli  korzystać  z  tego  dojazdu  do  Krakowa  rowerem.  Stwierdziła,  że  dyskusję
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proponuje  przenieść  na  Komisję  Planowania.  Radna  A.  Sieńko powiedziała,  że  zgłaszała  wnioski
w kwestii wiat rowerowych i możliwości skorzystania z infrastruktury rowerowej. Przyjmuje, że również
podczas Komisji Planowania będą radni rozmawiać szerzej o tych wnioskach, które składała w ciągu
bieżącego  roku  co  do  kwestii  wykorzystania  tego  finansowania  i  wskazania  lokalizacji  podczas
tworzenia tego projektu. Wójt M. Golanko powiedział, że jak najbardziej w lokalizacjach, które zostały
uwzględnione,  w przyszłości  zostaną ulokowane wiaty,  w miejscach do pozostawienia roweru,  czy
hulajnogi  tj.  w  miejscu  przesiadki.  Identycznie  przy  szkołach,  z  dyrektorami  rozmawiał  by  wygos-
podarować miejsca, które planowali już wcześniej, pozostawała tylko kwestia zabezpieczenia środków
finansowych.  Radny T. Kostecki poprosił  o doprecyzowanie kwestii  w planie wydatków budżetu na
2025 rok w dziale 752 znajduje się kwota 1.580 zł na szkolenie obronne administracji. Zapytał, czy
byłaby możliwość zwiększenia tej kwoty na przeprowadzenie szkoleń mieszkańców w tym zakresie,
udzielić  niezbędnych  informacji  dot.  np.  administrowania,  czy  kwestii  jakiegoś  zarządzania
kryzysowego,  zachowania  się  w  sytuacjach  kryzysowych.  Wymieniona  kwota  1.580  zł  pochodzi
z subwencji państwowych, pytanie czy z budżetu gminy można chociaż odrobinę tę kwotę zwiększyć.
Druga  sprawa dotyczyła  wydatków  majątkowych,  dział  900  Gospodarka  komunalna  i  ochrona
środowiska.  Czy  w  ramach  rozdziału  90015  Oświetlenie  ulic,  placów  i  dróg,  czy  byłaby  szansa
uwzględnienia pozycji dotyczącej Osiedla Wojskowego w Węgrzcach. Tam jest kwota 25 000 zł. Radny
zapytał, jaka dokładnie będzie przeznaczona kwota na oświetlenie przy Osiedlu Wojskowym w Węg-
rzcach. O ile nie można określić konkretnej kwoty, to żeby taka pozycja się tam pojawiła. Przykładowo,
w rozdziale w którym znajduje się park kieszonkowy w Węgrzcach przy ulicy C5 z dokładną kwotą 85
000 zł. Zależy radnemu, by analogicznie oświetlenie Osiedla Wojskowego się w tym dziale pojawiło.
Ostatnia kwestia dotyczyła działu 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego. Radny zwrócił się
z prośbą o przeznaczenie konkretnej kwoty na renowację obelisku Wyspiańskiego w Węgrzcach. Wójt
M. Golanko odniósł się do pierwszej kwestii dot. obrony cywilnej, iż jest to kwota dotacji celowej na
wydatki i jest to zadanie zlecone gminie. Zobowiązał się, że przewidzi środki na przeszkolenie radnych
i  sołtysów,  by mieć wiedzę nt.  obecnego stanu prawnego,  jakie są możliwości  i  w jakim zakresie
Gmina, a w jakim zakresie Państwo ma dzisiaj ułożony ten system. Aktualnie pozostaje kwestia w
oparciu  o  jakie  przepisy,  rozporządzenia  należałoby  się  przeszkolić,  bowiem  nie  ma  na  dzisiaj
możliwości precyzyjnego określenia w/w zakresów, poza ogólnymi informacjami, ale to wszystko jest
związane  z  finansowaniem.  Jak  najbardziej  szkolenie,  tylko  najpierw  w  środowisku  osób  uczes-
tniczących w systemie obrony cywilnej, zarządzania kryzysowego. Później zostanie ustalone, na ile na
zewnątrz wyjść ze szkoleniem, ale można ustalić taki plan. Wójt odniósł się do kolejnej sprawy tj. kwoty
w  budżecie  na  oświetlenie  Osiedla  Wojskowego,  informując,  że  kwota  została  bezpośrednio
przypisana w budżecie Sołectwa Węgrzce. Zgodnie z zasadą, że z budżetu gminy uzupełniane są
kwoty, które sołectwa przygotowują i proponują do wykonania. Ponieważ sołectwo przewidziało na to
środki, więc jeżeli będzie taka możliwość, z budżetu gminy zostaną uzupełnione środki. Odpowiadając
na ostatnie pytanie dotyczące obelisku, wójt powiedział, że gdy gmina będzie miała własność tego
terenu, powróci do tematu. Radny T. Kostecki stwierdził, że w kwestii obronności cywilnej, sensownym
jest  wyszkolenie się w pierwszej  kolejności  w węższym gronie zainteresowanych osób,  żeby mieć
podstawową wiedzę, jak można działać dalej. W kwestii oświetlenia, zapytał gdzie dokładnie ujęta jest
ta kwota w budżecie sołeckim i jaka jest to część z tych 25 tys. zł przeznaczona na Osiedle Wojskowe.
Wójt M. Golanko powiedział, że zadanie związane z oświetleniem jest wprost nazwane i znajduje się
w załączniku do budżetu gminy, jak również przy sołectwie Węgrzce.  Skarbnik A. Adamczuk powie-
działa,  że  w  załączniku  nr  3  w  rozdziale  915  znajduje  się  zadanie  ogólne  pn.  Rozbudowa,
modernizacja oświetlenia ulicznego, które dotyczy wszystkich sołectw i wszystkich odcinków jako jedno
zbiorcze zadanie. Natomiast to co dotyczy finansowania ze środków sołeckich, to w załączniku nr 13 -
odpowiednio w sołectwie Węgrzce - w rozdziale 915 znajduje się rozdział pn. Rozbudowa i moder-
nizacja oświetlenia, gdzie znajduje się kwota 25 tys. złotych.  Wójt M. Golanko powiedział, że sołtys
wskazuje w protokole, w jakim zakresie zaplanowało środki finansowe Zebranie Wiejskie. Jeżeli nie
będzie  ustalonego  stanu  prawnego  i  możliwości  realizacji,  to  jako  organ  wykonawczy  pieniędzy
uruchomić nie może. Posiada wiedzę, w jakim zakresie sołectwo Węgrzce przeznaczyło środki jako
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konsekwentne  dążenie  do  uporządkowania  sprawy.  Dodał,  że  wielokrotnie  w  korespondencji  na
interpelacje  czy zapytania  radnego,  wyjaśniał  na jakim etapie  i  jakie  czynności  były  wykonywane.
Wiceprzewodnicząca  M.  Listoś, Sołtys  Sołectwa  Węgrzce  powiedziała,  że  na  Zebraniu  Wiejskim,
zatwierdzającym budżet  na rok 2025,  była  mowa o sposobie  zagospodarowania  kwoty  25 tys.  zł.
Przedmiotowa informacja znajduje się w uzasadnieniu projektu uchwały Zebrania Wiejskiego. Kwota
25 tys.  zł  zostanie  podzielona pomiędzy projekt  na  ulicy  A16,  gdzie  aktualnie  zbierane są zgody
właścicieli, oraz pomiędzy oświetlenie Osiedla Wojskowego bloków nr 13, 12 oraz 16, w zależności od
tego, które uzyska finansowanie i przede wszystkim zgody formalne. Kolejność uzależniona jest od
pozyskania  warunków formalnych,  w  tym pozwolenia  na  budowę.  Radna  M.  Romańska-Zagórska
uzupełniła wypowiedź radnego T. Kosteckiego dot. ustawy o ochronie ludności i obronie cywilnej, że
wejdzie w życie z początkiem stycznia 2025 r. i szkolenia dla mieszkańców, dla przedszkoli, szkół będą
spoczywały na samorządach, dla których przeznaczone zostaną ogromne środki finansowe na ten cel.
Radny B. Król powiedział, że rząd wycenił na poziomie 1,5 tys. zł dotację celową, z której wójt musi się
rozliczyć i nie ma możliwości zwiększenia tej kwoty. Ponieważ rząd przewiduje zadanie zlecone, musi
je  finansować i  na tyle  przewidział  środki  finansowe.  Radny T.  Kostecki przyjmuje,  że możliwości
finansowe gmina ma bardzo niewielkie, to jednak być może będą dostępni eksperci, którzy mogliby się
swoją wiedzą podzielić. Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że środki zabezpieczone w budżecie
gminy w kwocie ok 1500 zł są przeznaczone na zadania obronne - nie cywilne. Na zadania cywilne
Państwo na razie nie przeznaczyło żadnych środków. Wiceprze  wodniczący P. Ścigalski   odniósł się do
zadań w budżecie, przyznał że rzeczywiście trudnym do realizacji.. Jeśli chodzi o deficyt budżetowy 34
mln zł, dobrze, że to nie jest większa kwota. Nie można też zapominać o odszkodowaniach z tytułu
ZRID, bo to też będą duże pieniądze, z perspektywy czasu kilkanaście milionów złotych. W opinii
radnego w budżecie kwota na wydatki majątkowe, nie jest aż tak duża. Zwrócił uwagę na  kwotę 150
tys. zł na kontynuację prac związanych z miejscowymi planami zagospodarowania przestrzennego.
Liczy, że w przyszłym roku uda się domknąć przynajmniej wyłożenie tych planów. Należy pamiętać
o odsetkach od kredytów i obligacji w kwocie 3,5 mln złotych. Na ośrodek zdrowia zaplanowanych jest
3,6 mln zł, ale wykonawca zszedł z placu budowy i jeżeli te środki nie zostaną wykorzystane w przy-
szłym roku, to w jakiś sposób będzie trzeba je przekierować na inne cele. Pozostaje pytanie w kwestii
kultury fizycznej – kwota 1,3 mln zł, z czego 300 tys. idzie na stypendia, ok 1 mln na kluby sportowe,
życzyłby sobie, by w roku 2025 zastanowić się, czy te kwoty w inny sposób rozplanować, ponieważ nie
wszystkie dzieci chodzą do klubów sportowych. Chodzi też o rozróżnienie tych dyscyplin sportowych.
Aby  również  przez  stowarzyszenia  NGOS-y,  mieszkańcy,  głównie  młodzież  miała  możliwość  pro-
wadzenia jakichś zajęć, nie tylko w klubach, ale w ramach innych dyscyplin, na innych poziomach.
Kolejna rzecz -  podwyżka stawek za wywóz odpadów komunalnych,  rozumie że system musi  się
domknąć  i  jest  to  niezbędne  działanie,  które  musi  być  zrealizowane.  Podkreślił  w  imieniu  Klubu
Radnych Koalicja Obywatelska Zielonki, że postulaty dotyczące tych zadań w przyszłym roku nie są
postulatami dotyczącymi inwestycji  sięgających wielu milionów złotych. To są drobne rzeczy,  które
zdecydowanie w mniejszych społecznościach poprawiają jakość życia. Wyraził nadzieję, że przy okazji
rozmów z Panem Wójtem, większa część tych zadań zostanie zrealizowana. Klub Radnych nie będzie
składał poprawek do budżetu, bowiem należy się Panu Wójtowi kredyt zaufania biorąc pod uwagę, że
jest  to  nowa kadencja,  nowy rok  budżetowy z  nadzieją  na  dobrą  współpracę  w 2025 roku.  Wójt
M. Golanko przyznał, że w przypadku ośrodka zdrowia wystąpiły problemy na etapie realizacji, stąd
odstąpił od wykonania umowy, ale nie odstąpił od realizacji tego zadania, bowiem przygotowywany jest
nowy przetarg i zadanie budowy ośrodka zdrowia w Zielonkach będzie realizowane w przyszłym roku.
W zakresie  dotacji  dla  klubów sportowych i  stypendiów,  to  wnioski  o  realizację  zadań zostały  już
złożone i są na końcowym etapie rozstrzygania. Potwierdził, że główny ciężar finansowy jest położony
na kluby sportowe, ale jest przed spotkaniem z klubami. By uwzględniać wszystkie dyscypliny, jego
decyzja będzie ukierunkowana i poprzedzona rzetelną rozmową z klubami. Poprzedni wójt omawiał
przyznane dotacje, jakie są oczekiwania i wzajemne warunki. Dodał, że inne organizacje również mogą
liczyć na wsparcie z budżetu, podał przykład wniosku mieszkańców organizujących brydża, poza tym
obserwuje, że inne dyscypliny sportu też się chętnie organizują i ten kierunek będzie kontynuowany.
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Jeżeli chodzi o kondycję finansową samorządu, ma okazję rozmawiać w metropolii krakowskiej z wój-
tami  oraz  burmistrzami  i  przyznał,  że  w  naprawdę  dobrej  kondycji  ma  przekazany  na  najbliższą
kadencję  samorząd,  z  możliwościami  zaspokajania  potrzeb  inwestycyjnych  i  przede  wszystkim
bieżących.  Na  Komisję  Budżetową  przygotuje  zestawienia  głównych  parametrów  z  metropolii,  od
deficytów  budżetów,  po  kwestie  kosztów śmieci,  zadłużenia  i  innych  parametrów.  Też  wskazania
standardu, ponieważ patrząc na deficyt chce odnieść się rozmawiając w wielu aspektach działalności:
od gospodarki komunalnej, śmieci przez komunikację publiczną, czy standard szkół. Dodał, że można
porównywać kwoty, ale zachęcał do porównania standardów. Podkreślił, że gmina Zielonki ma bardzo
wysoki standard w stosunku do innych gmin. Radny K. Olawski zachęcał do uczestnictwa w posie-
dzeniach Komisji Budżetowej oraz zapoznawania się z protokołami komisji, szczególnie w I półroczu
2025 roku. Radna M. Romańska-Zagórska zapytała o rządowe wsparcie finansowe dla samorządu, jak
dokładnie rozdysponowane zostaną środki w wysokości 8 mln zł. Drugie pytanie dotyczyło możliwości
realizacji  wniosku  o  utworzenie  samorządowego  żłobka,  ostatnie  pytanie  dotyczyło  środków
przeznaczanych na sołectwa odnośnie oświaty i wychowania, analizując dane, w przeciwieństwie do
sołectwa Zielonki i Woli Zachariaszowskiej, to sołectwo Bibice nie otrzymało żadnych środków, zatem
z czego to wynika i  ewentualnie, czy w innym obszarze zostały one przekazane na inny cel.  Wójt
M. Golanko powiedział, że wsparcie finansowe w kwocie 8,7 mln zł będzie w  kolejnych zmianach
budżetowych konsumowane pomniejszając deficyt. Odnośnie żłobka samorządowego, konsekwentnie
realizuje założenia wynikające z komisji, rozmów i spotkań z radami rodziców, radami pedagogicznymi,
radnymi, co do zasady, że najpierw zakończy się zadania w zakresie szkół i przedszkoli, by otworzyć
kolejny etap wydatków. Biorąc pod uwagę, że wysokość tzw. potrzeb oświatowych Państwo oceniło na
60 mln zł, w jego opinii wydatki będą wynosić 86 mln zł, stąd byłoby to nieodpowiedzialne i nieuczciwe,
zarówno do organów gminy, jak i do mieszkańców rozpoczynanie kolejnego przedsięwzięcia inwes-
tycyjnego. Dodał, że nie wyklucza żadnych rozwiązań, ale w pierwszej kolejności zadania realizuje
z  zakresie  szkół  i  przedszkoli,  na  które  czekają  konkretni  rodzice  skupieni  w  radach  rodziców,
nauczyciele i przede wszystkim radni, którzy znają problemy tych placówek. Wiele jeszcze pozostaje
kwestii do dyskusji i pomysłów. Rolą organów gminy jest tłumaczyć mieszkańcom, jakimi możliwoś-
ciami dysponuje gmina i  jakie obecnie założenia realizuje jako priorytetowe. Wójt stwierdził,  że nie
został zakończony etap związany z bazą przedszkoli i szkół, stąd nie podejmie decyzji i nie zapro-
ponuje nowych rozwiązań w tym zakresie. Nie chce powielać błędów innych samorządów z przein-
westowaniem, które ostatecznie mają problemy we wszystkich obszarach.  Z rządowego programu
rodzice otrzymują środki finansowe, sami decydują, gdzie pokierować swoje dziecko. Mieszkańcy i ro-
dzice zgłaszają mu, że to jest bardzo dobry program, bo jadąc do pracy do Krakowa, decydują gdzie
najbliżej pracy znajduje się miejsce dla dziecka. Niekoniecznie sprawdzi się jedno wskazane miejsce.
Rynek wydaje się wyregulował ten system. W jego opinii rozpoczynanie budowy żłobka i wybieranie
konkretnej lokalizacji w ogóle nie bierze pod uwagę, bo potencjalnie wybudowanie jednego ośrodka,
nie wiadomo, czy w 10% zapewni zapotrzebowanie gminy, czy nie stworzy większego problemu, niż
udogodnienie dla rodziców. Na system składa się też wsparcie przedsiębiorców, którzy chcą prowadzić
taką działalność i zaczynają to robić, więc zakłada, że to zostanie w ten sposób wyregulowane. Na
trzecie pytanie odnośnie środków sołectw przewodniczący T. Łysek, sołtys Bibic chciał udzielić odpo-
wiedzi.  Przewodniczący T. Łysek powiedział, że w ramach planów rzeczowo-finansowych, sołectwa
przekazują środki na poszczególne zadania związane z finansowaniem oświaty, które de facto nie jest
zadaniem  sołeckim,  tylko  finansowanym  ze  środków  gminnych.  W  przypadku  sołectwa  Bibice,
przeznaczane  są  środki  na  współpracę  ze  szkołą  i  przedszkolami  w  ramach  współpracy  z  radą
rodziców, przekazywane są środki na imprezy organizowane w obrębie szkoły, jak również organi-
zowane są stałe wizyty dzieci ze szkoły i z przedszkola w Domu Ludowym w ramach Izby Regionalnej
w ramach działań kulturalnych sołectwo przeznacza środki na wspieranie tych działań zgodnie z kla-
syfikacją budżetową działu dotyczącego kultury i promocji. Zebranie Wiejskie decyduje w jaki sposób
środki są dysponowane.  Wiceprzewodnicząca M. Listoś, Sołtys Sołectwa Węgrzce dodała, że w bu-
dżecie Sołectwa Węgrzce jest identycznie, wspierane są imprezy, jak ostatnio Dzień Dziecka, jako
sołectwa sąsiadujące angażujemy się w inicjatywy mieszkańców i też jest w konkretnym dziale kwota
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przypisana  Przewodniczący T. Łysek podsumował, że sołtysi z jednej strony mają zadania do rea-
lizowania, z drugiej strony mają klasyfikacje budżetowe i środki zakwalifikowane, te rzeczy są spójne
i należy je czytać nierozdzielnie.  Wójt  M. Golanko powiedział,  że  od lat  sołectwa decydują, a wójt
sankcjonuje tę część budżetu gminy, którą mieszkańcy zdecydują, gdzie była decyzja, to jest zawarte
w każdym protokole  Zebrania  Wiejskiego i  w załączniku do budżetu gminy opisane szczegółowo.
Radny K. Krzyworzeka zapytał, gdzie w budżecie znajduje się pozycja dotycząca kontynuacji budowy
drogi koło cmentarza w Zielonkach, która miała być przygotowaniem kontynuacji Trasy Wolbromskiej tj.
obwodnicy Zielonek.  W ślad za ustaleniami  Komisji  Infrastruktury Liniowej,  miały  być sukcesywnie
wydawane środki  z  Funduszu  FOGR (aut. Funduszu  Ochrony  Gruntów Rolnych). Znalazł  jedynie
środki  zaplanowane dla Pękowic i  Owczar.  Stąd pytanie,  czy wójt  ma zamiar ewentualnie to kon-
tynuować i  w jaki  sposób.  Wójt  M.  Golanko przypomniał,  że rozmawiał  na komisji  z  radnymi  ws.
kontynuacji  zadań w rejonie  cmentarza w ramach FOGR-u,  tj.  dotacji  pozyskiwanej  od Marszałka
Województwa  Małopolskiego.  Jednak  przeanalizował  koszty,  jakie  gmina  miałaby  do  wykonania
całości tego zadania i kwota dotacji maksymalnie wynosiłaby 350.000 zł, przy zadaniu wartym miliona
zł,  stąd  jego  decyzja  o  niewpisaniu  tej  drogi  do  FOGR-u,  ponieważ  niebawem  potrzebowałby
dofinansowania w kwocie 700-800 tys. zł, więc byłaby to kwota 1-1,2 mln zł, a nie 700 tys. zł mak-
symalnie. W jego opinii należałoby traktować to jak inwestycję z konkretnym finansowaniem z budżetu
gminy. Jeżeli chodzi o zgłoszenie ulicy Galicyjskiej w Pękowicach, znana jest sytuacja z dojazdem
i  konieczności  wykonania  podbudowy  i  dojazdu  do  nieruchomości  z  drugiej  strony  i  jest  to  bez-
względnie konieczny wydatek. Kolejna z dróg za niewiele mniejszą kwotę może uzupełnić ten zakres,
była od wielu lat zgłaszana, stąd wójt uznał, że zakończy po kolei te zadania i będzie ich mniej na
przyszłość.  Potwierdził,  że  nie  ma  zamiaru  rezygnować  z  wykonania  tej  drogi  w  stronę  nowej
budowanej Trasy Wolbromskiej, tak jak się umówił z radnymi, tak będzie wykonywać. Dodał, że zwróci
się do sołectwa i radnych tego rejonu o pomoc w uregulowaniu stanu prawnego tej drogi, ponieważ nie
wszędzie zostało to uregulowane. Zostanie wyceniona całość prac i powróci do rozmowy z radnymi
i  zadecydują  o  priorytecie  wydatkowania  środków.  Odnosząc  się  do  FOGR-u,  stwierdził,  że  nie
wycofuje  się  wójt,  będzie  to  kontynuował  świadomie określając  zakres  inwestycji.  Radny K.  Krzy-
worzeka zwrócił  się  z  wnioskiem o  zaprojektowanie  tej  inwestycji  w  miarę  wolnych  środków,  aby
rozpocząć proces projektowania. Radna A. Sieńko zapytała wójta, czy jest w stanie się zobowiązać, że
wróci w trakcie roku do rozmów w sprawie tej inwestycji, gdyż jest to jedno z kluczowych zadań. Wójt
M. Golanko powiedział, że nie widzi możliwości, żeby nie kontynuować wykonania tej inwestycji do
czasu, kiedy nie będzie wykonana ostatnia część Zachodniej Obwodnicy Zielonek.  Radny K. Krzy-
worzeka dodał,  że omawiana inwestycja nie dotyczy tylko Zielonek, bo jest  kluczowa zarówno dla
Trojanowic, jak i dla Pękowic. Jeżeli chodzi o ułatwienia komunikacyjne wokół szkoły w Zielonkach, to
korzystają z niej różne wsie. Identycznie jak budowa ośrodka zdrowia, dziękuje wójtowi, że podejmuje
takie wyzwanie, które leży na sercu wielu radnym i wielu sołectwom, i znów nie dotyczą tylko Zielonek,
ale również Trojanowic, Pękowic i Garlicy, bo ośrodek będzie dla nich wszystkich. Wiceprzewodniczący
P. Podleśny odniósł się do przedmówcy, wywołany niejako do odpowiedzi będąc wiceprzewodniczącym
Komisji Infrastruktury Liniowej. Stwierdził, że dojazd do domów dla mieszkańców jest ważniejszy, niż
przejazd, który rzeczywiście w przyszłości ma sens wokół cmentarza. Na dzisiaj bez tego objazdu
dookoła cmentarza ludzie sobie poradzą, natomiast bez dojazdu do domu nie poradzą. Na ostatniej
Komisji  zdefiniowano,  że  tak  trzeba  to  zrobić.  Co  do  priorytetów,  zdaje  sobie  sprawę,  że  dopóki
zewnętrznego  finansowania  nie  będzie,  gmina  nie  jest  w  stanie  udźwignąć  samodzielnie  zadań.
Przewodniczący T. Łysek powiedział, że liczba inwestycji drogowych zapisana w planach rzeczowo-
finansowych sołectw, wynosi kilkadziesiąt. Kwestia pozyskiwania środków zewnętrznych i uzgodnień
wspólnych całej rady, co do zdefiniowanych priorytetów jest dyskusją na cały rok budżetowy. W kwestii
argumentacji,  każda  z  inwestycji  jest  ważna  dla  danej  lokalnej  społeczności  i  zapewne  każda
w  kolejności  powinna  być  realizowana.  Wobec  braku  dalszych  pytań,  przewodniczący  T.  Łysek,
zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
AUTOPOPRAWKA do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki
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Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-
Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta. 

Przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki z AUTOPOPRAWKĄ. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-
Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr X/57/2024)

2) Uchwała Budżetowa Gminy Zielonki na 2025 rok;

P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów  
„przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”,  jednogłośnie  pozytywna  opinia  Komisji  Kultury,  Sportu
i Spraw Regulaminowych - 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  jednogłośnie pozytywna opinia Komisji
Ochrony  Środowiska,  Niskiej  Emisji  i  Odpadów  -  5  głosów  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów
„wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 5 głosów
„za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”,  jednogłośnie  pozytywna  opinia  Komisji
Rewizyjnej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Wójt omówił projekt uchwały w poprzednim ppkcie. Skarbnik A. Adamczuk omówiła autopoprawkę do
projektu uchwały w poprzednim ppkcie. Wobec braku pytań,  przewodniczący T. Łysek,  zarządził gło-
sowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
AUTOPOPRAWKA do Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2025 rok
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-
Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta. 

Przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2025 rok z AUTOPOPRAWKĄ. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-
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Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr Uchwała nr X/58/2024)

3) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok;

P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Skarbnik A. Adamczuk omówiła kolejno dwa projekty uchwał; zmianę budżetu oraz zmianę Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Zielonki. Wobec braku pytań, przewodniczący T. Łysek, zarządził głoso-
wanie nad autopoprawką do projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
AUTOPOPRAWKA do zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek,
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Paweł 
Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (2) Bogusław Król, Anna Sieńko

Autopoprawka została przyjęta. 

Przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok z AUTOPOPRAWKĄ. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek,
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, 
Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Bogusław Król
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr Uchwała nr X/59/2024)

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały w poprzednim ppkcie przy omawianiu zmiany budżetu 
gminy Zielonki. Wobec braku pytań, przewodniczący T. Łysek, zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały.

Głosowano w sprawie:
AUTOPOPRAWKA do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek,
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, 
Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
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BRAK GŁOSU (1) Bogusław Król

Autopoprawka została przyjęta. 

Przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki z AUTOPOPRAWKĄ. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek,
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, 
Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Bogusław Król
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr Uchwała nr X/60/2024)

5) zmiany uchwały Nr VI/31/2024 Rady Gminy Zielonki w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Woje-
wódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie;

P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały. Wobec bra-
ku pytań, przewodniczący T. Łysek, zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr VI/31/2024 Rady Gminy Zielonki w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódz-
kiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Tadeusz Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski,
Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, 
Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (2) Bogusław Król, Magdalena Listoś
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr Uchwała nr X/61/2024)

6)  zmieniająca  Uchwałę  Nr  LVIII/3/2024  Rady  Gminy  Zielonki  w  sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych
w latach 2024-2025;

P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, pozytywna opinia Komisji Infrastuktury Liniowej - 5 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, prze-
wodniczący T. Łysek, zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmieniająca Uchwałę Nr LVIII/3/2024 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w latach 2024-
2025
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
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ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-
Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Romana Toft
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr Uchwała nr X/62/2024)

7) zmieniająca uchwałę nr XXXIV/99/2021 Rady Gminy Zielonki w sprawie wyboru metody usta-
lenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej
opłaty;

P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska,
Niskiej  Emisji  i  Odpadów  -  5  głosów  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”
Kierownik Referatu Niskiej Emisji i Odpadów A. Węgrzyn omówiła projekt uchwały.  Radny K. Gaweł
zapytał o dokładną kwotę deficytu za rok 2024, ile zabraknie na zapłacenie rachunków za śmieci przez
Gminę Zielonki. Wójt M. Golanko powiedział, że księgowo brakuje 500 tys. zł, bo bilansują się wydatki
dochodami z zeszłego roku 2023,  gdy system był  1,1 mln zł  na plusie.  Odpowiadając na pytanie
radnego, brakuje kwoty 1,6 mln zł  do uzupełnienia całego systemu.  Wobec braku dalszych pytań,
przewodniczący T. Łysek, zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę nr XXXIV/99/2021 Rady Gminy Zielonki w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, 
Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Krzyworzeka
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr Uchwała nr X/63/2024)

8) zmieniająca uchwałę nr XXXIV/100/2021 Rady Gminy Zielonki w sprawie ustalenia ryczałtowej
stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości, na której znajduje
się domek letniskowy lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno- wypo-
czynkowe;

P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,  jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Ochrony Środo-
wiska, Niskiej Emisji i Odpadów - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Kierownik Referatu Niskiej Emisji i Odpadów A. Węgrzyn omówiła projekt uchwały. Wobec braku py-
tań, przewodniczący T. Łysek, zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę nr XXXIV/100/2021 Rady Gminy Zielonki w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości, na której znajduje się domek 
letniskowy lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
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ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, 
Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Krzyworzeka
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr Uchwała nr X/64/2024)

9) zmieniająca uchwałę nr LX/31/2024 Rady Gminy Zielonki w sprawie określenia szczegóło-
wych  warunków  przyznawania  usług  opiekuńczych,  usług  sąsiedzkich  i specjalistycznych
usług opiekuńczych (z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zabu-
rzeniami  psychicznymi),  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  te  usługi  oraz  szczegółowych
warunków częściowego lub całko-witego zwolnienia od opłat  za te usługi  i trybu pobierania
tych opłat, a także ustalenia wymiaru, zakresu oraz sposobu rozliczania i wykonywania usług
sąsiedzkich;

P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 4   g  ło-  
sy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej M. Rajska omówiła projekt uchwały i treść autopop-
rawki. Wobec braku pytań, przewodniczący T. Łysek, zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
AUTOPOPRAWKA zmieniająca uchwałę nr LX/31/2024 Rady Gminy Zielonki w sprawie określenia 
szczegółowych warunków przyznawania usług opiekuńczych, usług sąsiedzkich i specjalistycznych 
usług opiekuńczych (z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi), zasad ponoszenia odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków częściowego
lub całkowitego zwolnienia od opłat za te usługi i trybu pobierania tych opłat, a także ustalenia 
wymiaru, zakresu oraz sposobu rozliczania i wykonywania usług sąsiedzkich
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, 
Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Krzyworzeka

Autopoprawka została przyjęta. 

Przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę nr LX/31/2024 Rady Gminy Zielonki w sprawie określenia szczegółowych 
warunków przyznawania usług opiekuńczych, usług sąsiedzkich i specjalistycznych usług 
opiekuńczych (z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi), zasad ponoszenia odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków częściowego
lub całkowitego zwolnienia od opłat za te usługi i trybu pobierania tych opłat, a także ustalenia 
wymiaru, zakresu oraz sposobu rozliczania i wykonywania usług sąsiedzkich Z AUTOPOPRAWKĄ. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, 
Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Krzyworzeka
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Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr Uchwała nr X/652024)

10) uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zielonki na 2025 
rok;

P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej - 5 głosów „za”, 0 głosów   
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft omówiła projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewod-
niczący T. Łysek, zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zielonki na 2025 rok
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Katarzyna Harmata, Tomasz Kostecki, Ryszard 
Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, 
Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Gaweł
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr Uchwała nr X/66/2024)

11) uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zielonki na 2025 rok;

P  rzewodniczący T. Łysek  :  jednogłośnie pozytywna opinia wraz z autopoprawką Komisji Kultury, Spor-  
tu i Spraw Regulaminowych - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
P  rzewodniczący T. Łysek   omówił projekt uchwały i treść autopoprawki.

Radna A. Sieńko zawnioskowała, by punkt z II półrocza 2025 r. dotyczący komunikacji autobusowej
MPK został przeniesiony do I półrocza. Argumentowała różnymi opiniami mieszkańców, też wyraża-
jącymi dezaprobatę do wprowadzonych zmian. Przewodniczący T. Łysek zauważył, że przedmiotowy
punkt celowo został wpisany po I półroczu, aby móc dokonać realnej analizy tego półrocza. W dużej
mierze  uczestnikami  komunikacji  jest  młodzież  szkolna,  stąd  kwestia  zakończenia  semestru  w
czerwcu, pozwoli  na zebranie doświadczeń i  informacji  w tym zakresie. Drugą kwestią jest sprawa
otwarcia Północnej Obwodnicy Krakowa i konsekwencji z tego wynikającej dla komunikacji publicznej.
Zatem, aby przygotować analizę, potrzeba określonego czasu. Dodał, że plan pracy i tematy, którymi
się rada będzie zajmować, mogą być modyfikowane.  Wójt M. Golanko powiedział,  że oczekuje na
określone dane od metropolii  krakowskiej  z  badań napełnienia ruchu w całej  metropolii  wykonane
wspólnie  z  miastem  Krakowem.  Również  w  budżecie  gminy  zabezpieczył  środki  na  to,  żeby
szczegółowe badania komunikacji na terenie gminy, we właściwej i  miarodajnej metodologii wykonać.
Takie  badania  są  możliwe  w  pierwszym  półroczu,  natomiast  kwestia  zebrania  tych  danych  i  ich
opracowania  i  przedstawienia,  to  jest  kolejny  etap.  W  jego  opinii  jest  nierealnym  przedstawienie
danych i analizy w I półroczu. Przygotuje informacyjnie slajdy odnośnie komunikacji, ile gmina wydaje
środków w roku  bieżącym,  ile  planuje  wydać  w  roku  przyszłym,  by  radni  mieli  narzędzia  i  mogli
udostępniać  mieszkańcom  dane,  ile  jest  linii,  ile  wozokilometrów  i  jak  to  wygląda  w  kontekście
metropolii. Radna A. Sieńko wycofała wniosek o zmianę planu pracy rady. Wobec braku innych pytań,
przewodniczący T. Łysek, zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
AUTOPOPRAWKA do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zielonki na 2025
rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
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ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-
Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska

Autopoprawka została przyjęta. 

Przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zielonki na 2025 rok wraz z AUTOPORAWKĄ. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-
Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr Uchwała nr X/67/2024)

Przewodniczący T. Łysek ogłosił 5 min. przerwy.

Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 29 listopa-
da 2024 r. do 19 grudnia 2024 r. 

Wójt M. Golanko zaproponował przesłanie sprawozdanie do Biura Rady,  w razie pytań, odpowiedzi
udzieli na kolejnej sesji. Radni przyjęli propozycję. 

1) 29 listopada br. uczestniczyłem wspólnie z wójtem gminy Wielka Wieś Krzysztofem Wołosem
w spotkaniu z Małopolskim Kuratorem Oświaty Panią Gabrielą Olszowską. Dyskutowano na te-
mat konieczności dofinansowania infrastruktury oświatowej w gminie Zielonki i Wielka Wieś. 

2) 29 listopada br. odbyłem spotkanie w sprawie planu transportowego gminy Zielonki.

3) 1 grudnia br. Gmina Zielonki zaprezentowała swój dorobek kulturalny podczas Targów Bożona-
rodzeniowych na Rynku Głównym. 

4) 2 grudnia br. uczestniczyłem w konferencji Think Tank Lokalnych Ośrodków Wiedzy i Edukacji
(LOWE) organizowanej przez Fundację Małopolskiej Izby Samorządowej. Tematem konferencji
było „budowanie warunków dla rozwoju edukacji dorosłych, uczenia się przez całe życie”.  

5) 2 grudnia br. odbyło się spotkanie z Mecenasem Piotrem Złotnikiem, Panem Pawłem Banasiem
– Specjalistą ds. zamówień publicznych, Panią Beatą Lipień-Łysek Kierownikiem Referatu Bu-
downictwa i Urbanistyki oraz przedstawicielami Firmy ETNA. 

6) 3 grudnia br. wraz z Panem Arnoldem Kuźniarskim Z-ą Wójta oraz Panią Anną Soblik Dyrekto-
rem Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Zielonkach uczestniczyłem w
spotkaniu z Panem Krzysztofem Wołosem Wójtem Gminy Wielka Wieś.  Podczas spotkania
dyskutowano na temat wspólnego stanowiska Gminy Zielonki i Gminy Wielka Wieś do Minister-
stwa Edukacji Narodowej i Kuratorium Oświaty w sprawie wsparcia gmin w finansowaniu rozbu-
dowy infrastruktury oświatowej. 

7) 3 grudnia br. odbyłem spotkanie z przedstawicielem firmy DOEKO. Rozmawialiśmy o kolejnych
krokach utworzenia spółdzielni energetycznej na terenie gminy Zielonki.  

8) 3 grudnia br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Brzozówka. 

9) 4 grudnia br. uczestniczyłem w Forum Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów Małopolski. Podczas
spotkania odbyła się Gala Rankingu Gmin Małopolski 2024. 

10) 4 grudnia br. uczestniczyłem w zebraniu wiejskim sołectwa Garlica Murowana. 

11) 5 grudnia br. w Szkole Podstawowej w Przybysławicach uczestniczyłem w spotkaniu szkolnego
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Klubu Wolontariatu. 

12) 5 grudnia br. w Grębynicach zorganizowano uroczystość z okazji powitania średniego samo-
chodu ratowniczo-gaśniczego VOLVO FLB3C FL z napędem 4×2 dla Ochotniczej Straży Pożar-
nej w Grębynicach. Łączny koszt zakupu samochodu wyniósł 1 198 881 zł, z czego największą
część sfinansowano z  budżetu gminy Zielonki – 569 000 zł (z czego sołectwo Grębynice sfi-
nansowało 30 622 zł, sołectwa Januszowice sfinansowało 1 000 zł oraz sołectwo Przybysławi-
ce sfinansowało 5 000 zł). Wsparcia finansowego do ww zakupu udzieliły również: Komenda
Główna Państwowej Straży Pożarnej – 280 tys. zł oraz Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowi-
ska i Gospodarki Wodnej w Krakowie - 199 814,00 zł (ze środków NFOŚiGW). Ponadto ze
środków pochodzących z budżetu Województwa Małopolskiego sfinansowano 50 tys. zł; a ze
środków Powiatu Krakowskiego – 20 tys. zł. Pozostałą kwotę w wysokości 80 067,00 zł stano-
wiły środki własne OSP Grębynice (60 000 zł. – sprzedaż samochodu).

13) 6 grudnia br. na sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki zorganizowano uroczyste ślubowa-
nie i nadanie aktu stopnia nauczyciela mianowanego dla trójki pedagogów pracujących w pla-
cówkach oświatowych z terenu Gminy Zielonki.  

14) 7 grudnia br. sołectwo Węgrzce oraz klub sportwy TS Węgrzce zorganizowali trzeci Węgrzecki
Jarmark Bożonarodzeniowy. 

15) 8 grudnia br. uczestniczyłem w  zebraniu wiejskim Sołectwa Dziekanowice. 

16) 8 grudnia br. uczestniczyłem w  zebraniu wiejskim Sołectwa Owczary. 

17) 9 grudnia br. uczestniczyłem w zebraniu wiejskim sołectwa Osiedle Łokietka. 

18) 10 grudnia br. przewodniczyłem Komisji ds. środowiska, przestrzeni i mobilności Stowarzysze-
nia Metropolia Krakowska. Podczas spotkania m.in. omówiono zasady finansowania Stowarzy-
szenia (przedstawiano projekt uchwały WZC SMK oraz wyliczenia dot. kosztów gmin); przed-
stawiono informacje o planowanym naborze wniosków koncepcyjnych do SUMP oraz zapre-
zentowano prognozę dot. ilości wytwarzanych odpadów w gminach Metropolii Krakowskiej do
2034 roku. 

19) 10 grudnia br. uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia
Metropolia  Krakowska.  Podczas spotkania  m.in.  przedstawiono informacje  nt.  postępu prac
w aktualizacji Strategii ZIT 2021-2027 oraz przekazano informacje z przebiegu spotkania Ze-
społu ds. ZIT. Ponadto podjęta została uchwała w sprawie uzgodnienia zakresu oraz sposobu
wdrożenia zmian w zasadach finansowania transportu publicznego na terenie gmin Metropolii
Krakowskiej. Przedstawiono informację nt. postępu prac oraz przyjętych zmian w Rocznym Pro-
gramie Prac SMK 2024 oraz zaprezentowano prognozy wytwarzania odpadów w gminach Me-
tropolii Krakowskiej do 2034 r. 

20) 10 grudnia br. na sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki odbyła się debata „Porozmawiajmy
o bezpieczeństwie – możesz mieć na nie wpływ” zorganizowana przez Komendanta Powiato-
wego Policji w Krakowie oraz Komendanta Komisariatu Policji w Zielonkach. Podczas debaty
przedstawiono zagadnienia związane z bezpieczeństwem mieszkańców gminy Zielonki, min.
zaprezentowano statystyki przestępstw i wykroczeń oraz określono kierunki dalszych działań.

21) 11 grudnia w Szkole Podstawowej w Przybysławicach zorganizowane zostało spotkanie z Sa-
morządami Uczniowskimi z terenu gminy Zielonki. 

22) 11 grudnia br. Z-ca Wójta Pan Arnold Kuźniarski uczestniczył w spotkaniu on-line z Zarządem
Stowarzyszenie Metropolia Krakowska. Podczas spotkania omówiono zakres stanu przygoto-
wania projektów ZIT. 

23) 12 grudnia br. Radni Gminy Zielonki oraz pracownicy Urzędu uczestniczyli w objeździe z przed-
stawicielem GDDKiA po planowanej do oddania drodze ekspresowej S52. 

24) 14 grudnia br. Z-ca Wójta Pan Arnold Kuźniarski uczestniczył w zorganizowanym przez Komen-
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dę Miejską Państwowej Straży Pożarnej w Krakowie objeździe dot. zapoznania się przez jed-
nostki OSP z trasą S-52. 

25) 14 grudnia br. Koło Gospodyń Wiejskich Januszowice wraz z Sołtysem i Radą Sołecką Sołec-
twa Januszowice zorganizowali spotkanie świąteczne dla mieszkańców tego sołectwa. 

26) 14 grudnia br.  Koło Gospodyń Wiejskich w Bosutowie zorganizowało spotkanie wigilijne dla
mieszkańców, połączone z prezentacją strojów regionalnych. 

27) 15 grudnia br. na parkingu przed Urzędem Gminy Zielonki Centrum Kultury, Promocji i Rekre-
acji w Zielonkach zorganizowało Jarmark Bożonarodzeniowy Gminy Zielonki. Wspólnie z przed-
stawicielami prezydium rady gminy i przewodniczącym komisji kultury rozmawialiśmy z delega-
cją samorządowców z Ukrainy z rejonu kałuskiego. Goście mieli okazję uczestniczyć w Jarmar-
ku Bożonarodzeniowym Gminy Zielonki zorganizowanym na parkingu przed Urzędem Gminy. 

28) 15 grudnia br. na zamku w Korzkwi Stowarzyszenie Winiarzy Jury Krakowskiej zorganizowało
Jurajski Jarmark Bożonarodzeniowy 

29) 16 grudnia br.  wraz z Panem Bogusławem Królem Radnym Gminy Zielonki  uczestniczyłem
w spotkaniu z Panem Maciejem Ostrowskim Dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych
i Autostrad – Odział w Krakowie. Podczas spotkania rozmawiano m.in. nt. planowanego otwar-
cia Północnej Obwodnicy Krakowa. 

30) 16 grudnia br. uczestniczyłem w Małopolskim Spotkaniu Opłatkowym zorganizowanym przez
Wojewodę Małopolskiego oraz Marszałka Województwa Małopolskiego. 

31) 17 grudnia br. przeprowadziłem spotkanie z Komendantem Komisariatu Policji  w Zielonkach
oraz jego zastępcą. Podczas spotkania rozmawiano o organizacji ruchu na os. Łokietka z uwz-
ględnieniem ul. Wiarusa (strefa ruchu). 

32) 17 grudnia br. odbyło się spotkanie z mieszkańcami ul. Na Popielówkę. Dyskusja dotyczyła za-
kłócenia stosunków wodnych w tym rejonie. 

33) 17 grudnia br. w Centrum Integracji Społecznej w Zielonkach odbyło się spotkanie opłatkowe
dla osób starszych i samotnych z terenu gminy Zielonki. 

Podjęto zarządzenia: 

1) ZARZĄDZENIE NR 251/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 LISTOPADA 2024 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 

2) ZARZĄDZENIE NR 252/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 LISTOPADA 2024 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok 2024, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarzą-
dzeniem Nr 251/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 29 listopada 2024 roku. 

3) ZARZĄDZENIE NR 253/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 LISTOPADA 2024 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok 2024 w związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy. 

4) ZARZĄDZENIE NR 254/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 LISTOPADA 2024 ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzą-
cym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025. 

5) ZARZĄDZENIE NR 255/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 LISTOPADA 2024 ROKU
w sprawie skrócenia czasu pracy Urzędu Gminy Zielonki w dniu 24 grudnia 2024 roku (Wigilia). 

6) ZARZĄDZENIE NR 258/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 GRUDNIA 2024 ROKU w
sprawie warunków sprzedaży nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, obejmującej udział ½
w nieruchomości stanowiącej współwłasność Gminy Zielonki, położonej w obrębie Bibice, gmi-
na Zielonki.

7) ZARZĄDZENIE NR 259/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 LISTOPADA 2024 ROKU
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w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzą-
cym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025. 

8) ZARZĄDZENIE NR 260/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 GRUDNIA 2024 ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzą-
cym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025

9) ZARZĄDZENIE NR 261/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 GRUDNIA 2024 ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem pro-
wadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

Radna A. Sieńko zaprosiła na spektakl teatralny pt. Betlejem Polskie autorstwa Lucjana Rydla, który
odbędzie się 6 stycznia w 2025 r. w hali sportowej w Zielonkach. Dyrektor Centrum Kultury Promocji
i Rekreacji  M. Płachta zaprosił na koncert świąteczny zespołu Fermata w dniu 29 grudnia br. do hali
sportowej  w  Zielonkach  oraz  na  Przegląd  kolędników,  podczas  którego  obchodzić  będą  30-lecie
Herody z Zielonek w dniu 19 stycznia 2025 r. w Centrum Integracji Społecznej w Zielonkach.  Wójt
M. Golanko dodał,  że na Koncercie Fermaty  gościnnie wystąpią Anna Bystroń-Jajkiewicz,  Marcin
Jajkiewicz i  Michał  Jurkiewicz z zespołem.  Radny K.  Olawski powiedział,  że w dniu 5 grudnia br.
minęła rocznica 30-lecia podjęcia uchwały powołującej Osiedle Łokietka do życia, w związku z jubi-
leuszem odbędzie się cykl imprez w I półroczu 2025 r., czyli wykłady, spotkania i różne imprezy, o któ-
rych będzie zawiadamiał mailem.  Przewodniczący T. Łysek poinformował, że ze względu na okres
przedświąteczny, sala obrad została szczególnie udekorowana szopką betlejemską, której  autorem
i wykonawcą jest mieszkaniec gminy Zielonki Pan Janusz Macała-Wrześniowski, któremu należą się
szczególne podziękowania. Następnie przewodniczący T. Łysek wraz Wójtem M. Golanko złożyli ży-
czenia zebranym i mieszkańcom z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia.

Ad 8. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie  porządku obrad  przewodniczący T.  Łysek podziękował  wszystkim za
udział  w posiedzeniu i zamknął X sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji 2024-2029. Na
tym protokół zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;

2) nr 2 lista obecności sołtysów;

3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;

4) nr 4 lista obecności gości;

5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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